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2007:11 Interpellation av Teres Lindberg (s) om Cent-

rumkompaniets hyresgäster 
Dnr 316-595/2007 

 
 
Jag har i dagarna kontaktats av oroliga hyresgäster med Centrumkompaniet 
som hyresvärd. De har nåtts av planerna på försäljningen av Centrumkompani-
et och undrar givetvis vad som nu kommer att hända med deras hyresrätter.  
 Centrumkompaniets bestånd omfattar cirka 1200 hyresrätter och det är 
givetvis många hyresgäster som nu är oroliga för vad som kommer att hända. 
Särskilt illa är det att de inte har nåtts av någon information från bolaget. Jag 
anser att det är en självklarhet att de som omfattas av dessa planer måste ges 
chansen till delaktighet och inflytande. 
 Mot denna bakgrund vill jag ställa följande frågor: 

1. Vad avser ni att göra med de hyresrätter som centrumkompaniet äger? 
2. På vilket sätt kommer ni att kommunicera detta med de boende? 

 
Stockholm den 9 februari 2007 
 

Teres Lindberg 


